

# PRESS RELEASE



# COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No.66

FOR IMMEDIATE RELEASE  
DECEMBER 9, 1966

## Les Feux-Follets to Participate in U.N. Human Rights Day

The Secretary of State for External Affairs, Mr. Paul Martin, announced that the Secretary-General of the United Nations, U Thant, has invited Les Feux-Follets to perform at the United Nations in New York in connection with the celebration of Human Rights Day on December 10, 1966. The celebration usually takes the form of a concert in the General Assembly Hall and includes an address by the President of the General Assembly and performances by leading artists from various parts of the world.

Canada is greatly honoured by this invitation and Les Feux-Follets have informed the Secretary-General of their acceptance. Arrangements for participation of this dance group are being made with the assistance of the Department of External Affairs and the National Arts Centre.

- 30 -

No.66

POUR PUBLICATION IMMEDIATE  
LE VENDREDI 9 DECEMBRE 1966

## Participation du Canada à la Journée des droits de l'homme des Nations Unies

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce que le secrétaire général des Nations Unies, U Thant, a invité Les Feux-Follets à donner une représentation à l'ONU à New York à l'occasion de la Journée des droits de l'homme le 10 décembre 1966. La célébration de cette Journée comporte généralement un concert qui a lieu dans la salle de l'Assemblée générale, un discours du président de l'Assemblée, et une soirée à laquelle participent des artistes éminents de diverses parties du monde.

Le Canada est hautement honoré de cette invitation et Les Feux-Follets ont fait connaître au secrétaire général qu'ils participeraient à cette Journée. Le ministère des Affaires extérieures et le Centre national des arts s'occupent des démarches nécessaires en vue de la participation de ce groupe de danseurs.

- 30 -